
Zápis z jednání stravovací komise  

Pořadové číslo: 1/ 2021-2022 

Datum: 19.10.2021 

Jednání řídil: ředitel školy  Martin Straka 

Zapsal: Mitterbachová Irena 

Dále přítomni:  ředitelka mateřské školy Mrázková Jana,Peterková Věra,žáci 1.st.-

Cíglerová,Vavřinová,žáci 2.st.-Tejček,Dovicová,Nodžáková   

Projednáno, připomínky, podněty: 

1.  Ředitel ZŠ seznámil přítomné s plánem průběhu jednání  

2. Ředitel ostatní zúčastněné informoval, že se zatím bude vařit pouze oběd č.1 kvůli 

onemocnění kuchařek 

3. Podněty a připomínky žáků: 

-žáci 1. stupně: děti jsou s jídelníčky spokojeni-chutnají jim špagety,krupicová 

kaše,buchtičky se šodó,zapečené těstoviny,nechutnají jim játra,hrachová kaše 

  

-žáci 2. stupně: spokojenost s obědy,nechutná jim čočka,ryba 

                           Byl zadán dotaz, zda budou obnoveny svačiny přes výdejní okénko o hlavní  

přestávce -svačiny nebudou-je v rozporu s pravidly financování na škole 

 

Podněty paní ředitelky mateřské školy: Paní ředitelka probírá jídelníček s vedoucí 

školní jídelny operativně hned, s obědy jsou spokojeni 

5. Podněty vyučujících: učitelé 1. a 2. stupně jsou s kvalitou obědů spokojeni 

6. Projednání podnětů a připomínek s vedoucí školní jídelny a vedoucí kuchařkou:  

S vedoucí ŠJ a vedoucí kuchařkou budou diskutovány  požadavky,  připomínky a podněty 

zúčastněných. 

  

6. Usnesení: 

• Sestavení jídelníčku na následující týden budou vždy v úterý konzultovat a 

připomínkovat ředitelé ZŠ a MŠ  a na základě těchto připomínek bude jídelníček 

upraven. 

• Při sestavování jídelníčku bude brán zřetel na podněty projednané na jednání 

stravovací komise v rámci možností vyplývajících z technického vybavení kuchyně. 



• Ředitel ZŠ bude pravidelně kontrolovat dle dodacích listů používání polotovarů a 

umělých dochucovadel ve školní jídelně. 

• Vedoucí školní jídelny bude seznámena s podněty a připomínkami zúčastněných a dle 

možností školní jídelny a s přihlédnutím k požadavkům na předepsané 

složení stravy  na ně bude reagovat. 

 

• Závěr: 

• Pan ředitel shrnul všechny diskutované body,  podněty a připomínky.  

 


